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In de afgelopen jaren is het verkeer 
op deze rotonde sterk toegenomen. 
Met de bouw van de nieuwe wijk 
Maricken 2, die direct grenst aan 
deze kruising, zal ook het �etsverkeer 
verder toenemen. Freeve en Brouwer 
maken zich zorgen over de toe-
nemende risico’s voor kwetsbare 
verkeersdeelnemers.

Verkeersveiligheid en doorstroming
“Het is van groot belang dat er maat-
regelen worden genomen om de 

verkeersveiligheid hier te verbete-
ren,” aldus Joanne Freeve. “Door de 
rotonde binnen de bebouwde kom 
te brengen, kan de snelheid van 
voertuigen worden verlaagd, wat
de veiligheid van �etsers en voet-
gangers aanzienlijk zou vergroten. 
Dit is cruciaal, gezien het toe-
nemende �etsverkeer vanuit de 
nieuwe wijk.” Daarnaast wijzen de 
raadsleden op het belang van een 
goede doorstroming voor �etsers. 
“Comfort en veiligheid gaan hand

in hand,” zegt Coos Brouwer. “Als
we �etsers willen aanmoedigen
om vaker de �ets te pakken, moeten
we zorgen voor veilige en vlotte 
oversteekmogelijkheden.”

Provincie Utrecht als
belangrijke gesprekspartner
De rotonde ligt momenteel buiten 
de bebouwde kom, waardoor het 
lastiger is om snelheid beperkende 
maatregelen te nemen. Freeve en 
Brouwer dringen er daarom bij het 
college op aan om in gesprek te
gaan met de provincie Utrecht,
die verantwoordelijk is voor de 
provinciale wegen. Samen moeten
er stappen worden gezet om de 
verkeersveiligheid op deze rotonde 
te verbeteren.

Mijdrecht – De verkeersveiligheid op de rotonde bij de kruising van de 
Mijdrechtse Dwarsweg en de N212 staat onder druk. Dit geldt vooral 
voor �etsers en voetgangers, waaronder veel schoolkinderen die
dagelijks deze route gebruiken. Joanne Freeve van D66 en Coos Brouwer 
van het CDA vragen extra aandacht voor deze situatie en pleiten voor 
concrete stappen om de veiligheid te verbeteren.

JOANNE FREEVE ࢉDࢊࠅࠅ EN COOS BROUWER ࢉCDAࢊ ROEáEN Oá

Maatregelen voor een
veiligere verkeerssituatie

Verzoek aan het college
De fracties van D66 en CDA
roepen het college op om:
• In overleg te treden met de 

provincie Utrecht over de
verkeersveiligheid op de rotonde 
Mijdrechtse Dwarsweg en N212;

• Te onderzoeken of het mogelijk
is om de rotonde binnen de 
bebouwde kom te brengen,
waardoor de snelheid verlaagd
kan worden en er betere voor-
zieningen kunnen komen voor 
�etsers en voetgangers;

• Mocht dit niet mogelijk zijn, te 
kijken naar alternatieve manieren 
om de veiligheid te verbeteren;

• De gemeenteraad op de hoogte
te houden van de voortgang en 
eventuele vervolgstappen.

“Dit is een kwestie van veiligheid en 
leefbaarheid voor de bewoners van 
Mijdrecht en omliggende wijken,” 
besluiten Freeve en Brouwer.
“We hopen dat de gemeente en de 

Vinkeveen - Het recreatieschap 
‘Stichtse Groenlanden’ (SGL) is een 
bovengemeentelijke samenwerking 
in de provincie Utrecht. Een belang-
rijke taak van SGL is de instand-
houding en verbeteren van het 
bestaande natuur- en landschaps-
schoon voor zover samenhangend 
met de recreatiekwaliteit. Zowel
de provincie Utrecht als negen 
gemeenten in de provincie maken 
deel uit van de gemeenschappelijke 
regeling. Samen met de provincie is 
gemeente De Ronde Venen �nancieel 
verantwoordelijk voor het betalen 
van de uitgaven die betrekking 
hebben op het werkgebied van de 
Vinkeveense plassen. Een belangrijke 

taak van het recreatieschap binnen 
de gemeente is het versterken van de 
Vinkeveense Plassen als toekomst-
bestendig (water)recreatiegebied dat 
aansluit bij behoeften van bezoekers. 
Om tot een goede basis te komen, 
zijn de afgelopen tien jaar diverse 
ideeën op papier gezet. Zo is sprake 
geweest van een toekomstplan,
een ontwikkelprogramma en een 
ontwikkelscenario. In de uitwerking 
van al die ideeën vallen twee belang-
rijke uitkomsten op: de voorgenomen 
besparingen zijn nooit bereikt en de 
beoogde extra inkomsten zijn nooit 
binnengekomen. Ter dekking van het 
jaarrekeningtekort van het recreatie-
schap Stichtse Groenlanden over de 

Geld in het water of geld als water?
jaren 2022 en 2023 zal de gemeente-
raad een budget van € 42.500,– 
beschikbaar moeten stellen. De 
gemeente moet bovendien nog een 
nog grotere bak met gemeenschaps-
geld ‘in het geld water’ gooien. De 
deelnemersbijdrage van gemeente 
De Ronde Venen gaat in de beleids-
arme begroting 2025 met € 128.000,– 
omhoog naar € 651.000,–. Het ziet
er naar uit dat het daarmee niet 
ophoudt. Men wil namelijk uitgaan 
van ‘de basis op orde’ en focust 
daarbij op het noodzakelijk onder-
houd en de versterking van toezicht 
en handhaving. Ook hiervoor zal het 
gemeenschapsgeld van de inwoners 
worden aangesproken.

provincie gezamenlijk kunnen zorgen 
voor een duurzame oplossing.”
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Wilnis - Op donderdag 26 september 
organiseert Stichting Venen Muzikaal 
i.s.m. Reijm Horeca een gezellige 
ontmoetingsochtend in De Willisstee 
met als thema ‘Hart voor Elkaar’. De 
dag begint ’s morgens om 10.00 uur 
met het meezingen met gezellige 
melodieën die door accordeonist 
Wim Holla worden gespeeld. Vervol-
gens kan iedereen onder het genot 
van een kopje ko�e of thee een half 

uurtje gezellig met elkaar praten, 
waarna u nogmaals van de muziek 
kunt genieten of meezingen. Dit
alles is gratis en wordt u aangeboden 
door Stichting Venen Muzikaal en 
Reijm Horeca. Dus heb ‘Hart voor 
Elkaar’ en beleef een gezellige 
ochtend: donderdagochtend
26 september van 10.00 tot
12.00 uur in De Willisstee,
Pieter Joostenlaan 24 in Wilnis.

‘Hart voor Elkaar’ in De Willisstee

De Ronde Venen - Senior Sportief 
Actief De Ronde Venen wil altijd 
meer mensen in beweging krijgen. 
Voor oktober wil zij vooral de lessen 
Cognitieve Fitness onder de 
aandacht brengen. Dit zijn lessen 
speciaal voor actieve 60-plussers
die niet alleen hun conditie op peil 
willen houden, maar ook hun brein. 
In de lessen, die worden gegeven 
door speciaal daarvoor opgeleide 
trainsters, wordt aandacht besteed 
aan conditietraining, krachttraining, 

hersengym, spelvormen en mind-
fulness. Het zijn pittige trainings-
vormen die altijd een cognitieve 
twist hebben. Vanaf 1 oktober 2024 
geldt een speciale aanbieding van 
tien kennismakingslessen voor
€ 50,–. De lessen worden gegeven in 
Sportzaal De Brug aan de Van Wasse-
naerstraat 9 in Mijdrecht, op dinsdag-
avond van 19.30 tot 20.30 uur. Kijk
op www.seniorsportiefactiefdrv.nl/
cognitieve-�tness en meld u aan. 
Meer informatie? Bel 06 - 2191 8353.

Lichaam fit en hersenen scherp

De Ronde Venen - Met vier duo-
�etsen heeft Fietsmaatjes De Ronde 
Venen zondag 15 september mee 
ge�etst met de �etstocht van de 
Lions in Abcoude. Het weer was 
prachtig, de route mooi en de stem-
ming prima in orde. In optocht reden 
de duo’s op de vier duo�etsen in het 
zonnetje en gezellig babbelend, de 
familieroute van 20 kilometer. Er is 
voor Fietsmaatjes De Ronde Venen 
een mooi bedrag van € 200,– bij 
elkaar ge�etst.

Als u zelf niet meer in staat bent om 
zelf te �etsen maar twijfelt u nog om 
op een duo�ets te �etsen? Maak dan 
eens een proefrit en ervaar hoe �jn 
het is om weer eens op de �ets te 

kunnen zitten. Het is nog gezelliger 
dan alleen �etsen, want je �etst 
samen met een vrijwilliger. Voor een 
proefrit kun je je aanmelden via de 
website www.�etsmaatjesdrv.nl.
Ook voor de vrijwilligers is het heel 
dankbaar om iemand blij te maken 
met een �etsritje. Samen genieten 
van de buitenlucht, de natuur en de 
mooie dorpen in De Ronde Venen. 
Een gezellig praatje onderweg en 
tegelijkertijd in beweging zijn. Eens 
per week �etsen of eens per maand? 
Het is allemaal mogelijk. Interesse? 
Opgeven of informatie krijgen kan 
via de website of stuur een berichtje 
naar info@�etsmaatjesdrv.nl.
De coördinator van de plaats waar u 
woont, neemt dan contact met u op.

Fietsmaatjes fietst mee
met de fietstocht in Abcoude

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - In 2019 opende Yasin al 
Mahmoud zijn kapperszaak, Barber-
shop Bro, aan de Bozenhoven 29 in 
Mijdrecht. Sindsdien is het een 
drukte van jewelste in de zaak. 
Klanten lopen af en aan voor een 
knipbeurt of om een afspraak te 
maken. Yasin, die het kappersvak

al op jonge leeftijd leerde en een 
succesvolle salon in Aleppo runde, 
wilde een unieke inrichting creëren 
die zijn levensverhaal weerspiegelt. 
De rijke barbiertraditie van Syrië, zijn 
huidige leven in Nederland en alles 
daar tussenin komen samen in het 
interieur van de zaak.

Yasin al Mahmoud zijn 
kapperszaak: Barbershop Bro

Indrukwekkend meubelstuk
De grote blikvanger is een indruk-
wekkend meubelstuk met spiegels 
dat speciaal in Syrië is vervaardigd 
en via Libanon naar Rotterdam is 
verscheept. Dit klassieke houten 
meubel is versierd met de beroemde 
Syrische ornamenten van ingelegde 
schelpen. Achter dit meubel zijn 
stoelen geplaatst voor wachtende 
klanten. Deze opstelling biedt meer 
sfeer dan de oude zwarte leren bank 
en draagt bij aan de unieke ervaring 
van de barbershop. De muren zijn 
voorzien van moderne kleuren en
er is ruimte voor cultuur en humor:
een fotowand toont prachtige 
afbeeldingen van de monarchie, 
scènes uit Syrië, oude Nederlandse 
foto’s, mannen én vrouwen met 
indrukwekkende baarden en een 
schitterende ets van niemand 
minder dan Rembrandt van Rijn.
Wie klant is bij Yasin kent de leus: 
“Hazes is de basis,” een knipoog naar 
de muziek van vader en zoon André 
Hazes die luid door de zaak klinkt. Zo 
leerde Yasin zichzelf de Nederlandse 
taal en ook deze artiesten zijn
vertegenwoordigd in de zaak.

Lief vogeltje
Een recent toegevoegd element is 
een lief vogeltje, dat met grote zorg 
wordt verzorgd en inmiddels een 
geliefde bewoner van de salon is 
geworden. Barbershop Bro is meer 
dan alleen een kapperszaak. Het is 
een ontmoetingsplaats, een plek
van cultuur en vooral een bron van 
optimisme. Kom vooral eens langs 
om de sfeer te proeven en een 
praatje te maken.

Foto’s zijn aangeleverd. Foto is aangeleverd.

Vinkeveen - Elk jaar vervult de 
Zonnebloem Vinkeveen/Waverveen 
in samenwerking met de RIKI-
stichting hartenwensen voor haar 
gasten. De Zomerhartenwensenactie 
richt zich op het geven van indivi-
duele aandacht aan mensen met
een fysieke beperking door het 
praten over – en het vervullen van – 
persoonlijke hartenwensen. Juist in 
de zomermaanden als veel familie-
leden, vrienden en zorgmedewerkers 
op vakantie zijn, is het van belang 
om de Zonnebloemgasten extra 
aandacht te geven. Zonnebloem 
Vinkeveen/Waverveen kreeg dit jaar 
wel een heel bijzondere hartenwens. 
De 82-jarige Ria Zaal uit Vinkeveen
is gek van vogels en gaf aan: “Mijn 
grootste wens is al heel lang om een 
parachutesprong te maken uit een 
vliegtuig. Het lijkt mij geweldig om 
mij zo vrij als een vogel te voelen in 
de lucht”.
Het vervullen van de wens had wel 
wat voeten in de aarde, want hoe 
goed je alles organiseert, er blijft 
altijd een risico aan een parachute-

sprong en vooral aan de landing. Je 
moet fysiek ook in orde zijn om 
gedurende tien seconde de benen 
op te kunnen tillen. Dit is nodig
voor de landing. Voor Ria is dit geen 
probleem maar voor de zekerheid 
heeft ze de afgelopen weken hard 
getraind om dit te kunnen.
Op vrijdag 13 september 2024 
hebben zij de hartenwens kunnen 
realiseren. Met de liefdevolle 
aandacht van de mensen van 
Skydive Hilversum is de hartenwens 
gerealiseerd. Na de sprong uit het 
vliegtuig kon Ria genieten van een 
waanzinnig mooi uitzicht boven
de Loosdrechtse plassen en de 
Utrechtse Heuvelrug en kwam
veilig weer op de aarde terug.
Na de sprong kreeg Ria een certi�-
caat uitgereikt als bewijs van de 
sprong, een video-opname en vele 
foto’s. Een dankbare Ria sprak: “Dit 
heb ik altijd al willen doen maar er 
was nooit tijd of geld voor. Ik ben de 
Zonnebloem Vinkveen/Waverveen 
en de RIKI-stichting zo dankbaar
dat ik dit heb mogen doen”.

82-jarige Zonnebloemgast 
maakt parachutesprong
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Mijdrecht - Al tijden storen de
bewoners zich in Mijdrecht aan de 
gevaarlijke verkeerssituatie die er 
ontstaat bij de T-splitsing van de 
Midretstraat en Gosewijn van Aemstel-
straat  door foutgeparkeerde auto’s 
op de hoek. Het is op zich al een 
onoverzichtelijke kruising omdat er 
vlak voor de kruising ook nog verkeer 
kan komen uit Graaf van Solmsstraat. 
Zij vinden dan ook dat er gehand-
haafd moet worden.

Dat is onze taak niet
Toen er dan ook een politieauto met 
twee agenten ter plekke was en er
op dat moment ook weer een auto 
fout geparkeerd stond spraken de
bewoners de agenten aan. De vraag 
was of de agenten daar niet iets aan 
konden doen. Zij vertelden hoe 
levensgevaarlijk dit is en er al diverse 
keren �etsers bijna aangereden zijn 
en auto’s een noodstop moeten 
maken. Tot grote verbazing van de 
bewoners kregen zij het antwoord 
van de agenten: “Dat is onze taak 
niet. Dat is voor de handhaving,
de BOA’s”.

Bureaucratisch opstelling
De bewoners waren min of meer wel 
een beetje gechoqueerd door dit 
antwoord, want ze hadden toch wel 
een andere reactie verwacht. Was het 
niet zo dat juist de politie er is om te 
handhaven en niet om af te schuiven. 
En hadden zij dan minimaal geen 
contact op kunnen nemen met hun 
BOA-collega’s? Gaat de politie zich
nu ook al bureaucratisch opstellen
en burgers doorverwijzen naar een 

ander loket, waar we tegenwoordig 
veel vaker in onze maatschappij 
tegen aanlopen?

Kerntaken Politie
De bewoners meldden dit aan
onze redactie en wij zijn er even 
ingedoken. Naar onze bescheiden 
mening zijn de bewoners terecht
wel een beetje verbaasd over deze 
reactie en hadden zij anders mogen 
verwachten. Immers, op de website 
van de politie staat bij het kopje
‘Kerntaken politie’ duidelijk iets 
anders omschreven. Daar staat dat
in de Politiewet de politie in over-
eenstemming met de geldende 
rechtsregels moet zorgen voor de 
daadwerkelijke handhaving van de 
rechtsorde en het verlenen van hulp 
aan hen die deze behoeven. De 
politie zorgt dus dat burgers de 
wetgeving naleven door op te treden 
tegen overtredingen en misdrijven.

Daadkracht
Verder kunnen wij nog lezen dat
de politie veiligheidsproblemen 
beheersbaar maakt of brengt ze 

BEWONERS MIDRETHSTRAAT VERBAASD OVER REACTIE POLITIE 

“Dat is onze taak niet?”

terug binnen aanvaardbare grenzen. 
Aan onwettig gedrag, ongeacht of 
het kleine overtredingen of zware 
misdrijven zijn, stelt de politie paal 
en perk. De politie treedt dan met 
raad en daad op als betrouwbare en 
vakkundige partner in initiatieven 
van burgers, overheid, instellingen 
en bedrijven. Zij treedt op als 
eenheid en toont daadkracht waar 
en wanneer dat noodzakelijk is.

Wegenverkeerswet
Volgens de Wegenverkeerswet mag 
bij kruispunten, een kruising of split-
sing van wegen tot op een afstand 
van vijf meter niet geparkeerd 
worden, in de bocht van een door-
gaande weg mag dit in beginsel wel. 
Op grond van artikel 5 Wegen-
verkeerswet 1994 is het echter een 
ieder verboden zich zo te gedragen 
dat een gevaar of dat het verkeer
op de weg wordt gehinderd of kan 
worden gehinderd. Er is hier dus wel 
degelijk sprake van een verkeers-
overtreding en omdat het geen
incident is lijkt ons de vraag van
de bewoners terecht.

Een incident
Het is zeker niet onze bedoeling om 
de politie hier in een kwaad daglicht 
te zetten, want zij doen natuurlijk 
goed werk. Misschien kwam het de 
agenten op dat moment even niet 
goed uit en waren zij druk met andere 
dingen bezig, want de werkdruk bij 
de politie ligt immers hoog. Natuurlijk 
was dit geen goed signaal aan de 
oplettende burgers en wij denken dat 
dit een incident was. Misschien is het 
wel zinvol dat men voor de veiligheid 
van onze inwoners wat vaker een 
kijkje komt nemen op deze verkeers-
onveilige plek in onze gemeente.
En als dit is doorgeschoven naar
de BOA’s dan lijkt ons dat dit intern 
gecommuniceerd moet worden.

Eigen foto’s.

Abcoude - In de zomervakantie 
startte het programma Fit ouder 
worden in Het Sporthuis Abcoude, 
een activiteit die erop gericht is
senioren te helpen vitaal te blijven. 

Na een geslaagde presentatie over 
Positieve Gezondheid en wekelijkse 
sportlessen in de zomervakantie, 
staat op woensdag 25 september 
van 13.30 tot 15.30 uur een volgende 

Presentatie over voeding:
Weet jij wat je eet?

bijeenkomst en beweegles in de 
planning. Die middag geeft diëtiste 
Anne Ruizendaal een presentatie 
over voeding. Het lezen van etiketten 
op voeding staat hierbij centraal. 
Want wie zich wat meer wil ver-
diepen in voeding, doet er goed
aan te beginnen bij het lezen van de 
etiketten. Wie neemt écht de moeite 
om al die kleine tekst op de verpak-
king te lezen? En wat is de betekenis 
van alles wat erop staat en welke 
invloed heeft dat op lichaam en 
welbevinden? Aan de hand van
sprekende voorbeelden geeft
Anne de deelnemers meer inzicht
in de wat we allemaal dagelijks
eten en geeft ze praktische tips
over gezond(er) eten.
Na de presentatie kunnen de
deelnemers weer meedoen met
de activiteit in de zaal, gegeven van 
sportprofessional Astrid de Graaf-
Schmeddes. Kosten presentatie en 
beweegles: € 2,50 (inclusief ko�e/
thee). Meer informatie is te vinden 
op www.hetsporthuisabcoude.nl/
�t-ouder-worden.

Diëtiste Anne Ruizendaal (links) en sportprofessional Astrid de Graaf-Schmeddes.  
Foto is aangeleverd.

Foto:  Willy Drubbel-van der Bijl.

De Ronde Venen - Maandag
9 september was de eerste club-
avond van Fotoworkshop De Ronde 
Venen in het nieuwe seizoen. Voor 
deze avond hebben de leden foto’s 
gemaakt geïnspireerd door het 
thema ‘Lekker Eigenwijs’. Net als 
eerdere jaren was het eerste onder-
werp van het seizoen ingegeven 
door het thema van de Kinder-
boekenweek. Het was weer ver-
rassend hoe dit onderwerp langs 
verschillende invalshoeken belicht 
kan worden.
Bent u nieuwsgiering geworden naar 
de foto’s die deze avond ingeleverd 
zijn, kijk dan op de website

www.fotoworkshopdrv.nl, onder het 
kopje thema’s vind u deze foto’s en 
vele andere thema’s terug.

De leden van Fotoworkshop De 
Ronde Venen komen ca. 12 keer
per seizoen op maandagavond
bij elkaar in De Willisstee in Wilnis. 
Daarnaast worden ook een aantal 
keer per jaar ‘fotosafari’s’ georgani-
seerd, waarbij verschillende foto-
genieke locaties bezocht worden.
Bent u geïnteresseerd in fotogra�e 
en wilt u een keer een avond 
bijwonen, dan bent u van harte 
welkom. Meldt u dan wel even
aan bij info@fotoworkshopdrv.nl.

Lekker Eigenwijs bij Fotoworkshop

Mijdrecht - Open Huis De Rank doet 
mee aan de Week van de Ontmoe-
ting, van 26 september tot 2 oktober. 

Diverse activiteiten
In de Huiskamer zijn er diverse activi-
teiten. Donderdag 26 september is 
iedereen tussen 10.00 en 11.00 uur 
van harte welkom voor een gratis 
kopje ko�e en een goed gesprek.
‘s Avonds kun je om 19.30 en om 
20.30 uur kennismaken met diverse 
meditatievormen onder leiding
van Leen van Rij. Meditatie is voor 
iedereen een fantastische manier
om zonder veel gedoe je welzijn
te bevorderen. Het ondersteunt je 
gezondheid, brengt je gedachten
tot rust en je wordt er energieker 
van. Door eens mee te doen merk je 
welke meditatievorm juist voor jou 
een goed e�ect heeft.
Zondagavond om 19.00 uur kun je 
meezingen in ‘Songs of Praise’, kom 
erbij en zing mee. Na a�oop is er 
ko�e.

Bloemschikken
Op dinsdagmorgen 1 oktober kun
je onder bekwame leiding bloem-
schikken, het wordt waarschijnlijk 
een herfstcompositie. Vanaf 10.00 
uur staan de spullen klaar, je bent 
van harte welkom om wat moois te 
gaan maken! En ’s avonds is er een 
MultiCulti-Eettafel, in samenwerking 
met VluchtelingenWerk, Hakyol en 
de Eritese gemeenschap, met 
bekende en onbekende gerechten. 
Het wordt een gevarieerde en
gezellige maaltijd met allemaal 
mogelijkheden om bekenden en 
onbekenden te ontmoeten.
Wil je meedoen aan een meditatie-
uur, het bloemschikken of de Multi-
Cultimaaltijd, geef je dan op bij 
welkom@openhuisderank.nl. Voor 
het bloemschikken en de maaltijd 
vragen we een bijdrage van € 5,–.  
Het is de Week van de Ontmoeting, 
voel je welkom en kom erbij in
Open Huis De Rank, Pr. Bernhard-
laan 2 in Mijdrecht!

Welkom in de huiskamer

Mijdrecht - Zondagmorgen is t.h.v. 
het Shell-tankstation in de bocht
bij Mijdrecht een scootmobiel in
de sloot beland. De onfortuinlijke 
bestuurder kwam met één wiel
naast het asfalt waarna het voertuig 
kantelde. Gelukkig passeerden op 
dat moment enkele wielrenners die 
geen moment aarzelden en direct 
hulp verleenden door de man boven 
water te houden. De brandweer 
kwam snel met twee voertuigen ter 
plaatse en hebben het slachto�er 
verder geholpen. Daarna werd met 
vereende krachten en touwen de 
scootmobiel uit de sloot getrokken. 
Het slachto�er is voor controle naar 
het ziekenhuis gebracht.

Scootmobiel beland in de sloot

Foto:  Jan Uithol.
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NATUUR DICHT BIJ HUIS

Elke veertien dagen vindt u hier 
een column van IVN, afdeling
De Ronde Venen & Uithoorn.
IVN richt zich op natuureducatie.
Voor meer informatie: kijk op
onze website www.ivn-drvu.nl.

Slaapt de hommel …
... of is hij dood? Dat vraag ik me af 
als ik langs een bloem loop en een 
ogenschijnlijk levenloos exemplaar 
in de kelk van de haagwinde zie 
liggen. Normaal zijn deze diertjes 
druk bezig met het verzamelen van 
stuifmeel maar nu doet hij helemaal 
niks. Ik blijf even staan kijken, het ziet 
er vredig uit en ook wel schattig. Met 
zijn wollige lij�e ligt hij daar dus te 
slapen (want ik heb het nagevraagd 

en het is echt zo). Van een hele dag 
heen en weer vliegen worden ze heel 
erg moe en dan gaan ze slapen op of 
onder een bloem of zoals deze in de 
kelk van een haagwinde. Voordeel 
voor mij is wel dat ze zich makkelijk 

laten fotograferen. Waar ik overdag 
nog regelmatig mis schiet en alleen 
de bloem in beeld heb omdat de 
hommel alweer in een volgende kelk 
hangt, kan ik hem nu van dichtbij 
bestuderen en dan zie je dat het echt 
een heel mooi beestje is. Volgens 
mijn app is dit een aardhommel. 
Nooit geweten dat er zoveel (enkele 
tientallen) soorten zijn en zoveel 
(soms kleine) verschillen waaraan je 
dat kunt zien. Je hebt bruinruggen, 
roodkonten, geelkonten en 
witkonten. Daaronder wordt het 
weer verdeeld in veldhommel,
tuinhommel, heidehommel, veen-
hommel, akkerhommel en ga zo
nog maar even door.
Als ik op de terugweg nog een keer 
langs loop, zit hij op het randje van 

de kelk lekker in het zonnetje wakker 
te worden. Gelukkig denk ik nog, hij 
is echt niet dood. Wat ook wel weer 
een gekke gedachte is omdat ik 
totaal niet van insecten hou en zeker 
niet als ze (kunnen) prikken. Nu is de 
hommel een diertje waar ik niet zo 
heel erg bang voor ben omdat ze 
niet zo snel steken – of je moet 
bovenop hem gaan zitten, maar dat 
snap ik dan ook wel weer. Natuurlijk 
heb ik inmiddels wel geleerd dat het 
hele nuttige verstuivers zijn en we 
dus heel blij moeten zijn met deze 
harige vriendjes.
Hij zal straks (na zijn slaapje) weer 
uitvliegen en weer druk aan het werk 
gaan. Om vervolgens aan het einde 
van de dag weer een �jn plekje te 
zoeken om uit te rusten.

https://www.vlinderstichting.nl/
bijen/hommels
Carola Jansen, IVN-natuurgids.

Foto: Patrick Deen.

Abcoude - Luister naar de fantas-
tische verhalen van SlodDe (de Vos), 
Vos (de Kat), en Katta (de Koala), 
terwijl ze namen bedenken voor 
vreemde kleuren die eigenlijk best 
wel echt lijken. Beleef een griezelig 
avontuur wanneer het tijd is om te 
slapen en probeer eens op je aller-
best een liedje in je hoofd mee te 
zingen. ‘SlodDe & VoS in de Geluiden-
tuin’ is een levendige, gekke muzikale 
show waarin kinderen ontdekken dat 
geluiden net zo kleurrijk zijn als 
zijzelf en een belangrijke rol spelen
in dit betoverende verhaal.
SlodDe & VoS is een nieuw muzikaal 
duo bestaande uit Llewy Isselt en 

Bart Possemis, bekend van de voor-
malige hiphopband Relax. Ze 
toerden jarenlang de wereld rond en 
ontvingen onder andere een Edison 
en een Zilveren Harp voor hun 
albums. Gemotiveerd door een 
gemis aan eigenzinnige, Nederlands-
talige kinderliedjes schreven ze hun 
eerste liedjes als de ondeugende en 
avontuurlijke SlodDe & VoS. Samen 
met drummer Satindra Kalpoe spelen
zij deze heerlijke voorstelling voor 
kinderen tussen de drie en acht jaar.  
Theater Piet Mondriaan, zondag
29 september. Aanvang: 15.30 uur.
Kaarten zijn verkrijgbaar via
www.theaterpietmondriaan.nl.

SlodDe & VoS in de Geluidentuin 
bij Piet Mondriaan

VERLOREN
Regio - Op 8 september jl liep ik 
met mijn hondje op het �etspad  
tussen de Wilnisse Zuwe en de 
Gagelweg. Ik had mijn 45 km- 
autootje bij het bankje aan het 
begin van dat �etspad neergezet. 
Op dat bankje zat een man van het 
zonnetje te genieten en hij begon 
een gesprekje met met over dat 
autootje. Ondertussen deed ik de 
hondenlijn en een tasje over mijn 
hoofd af en bij dit gebaar moet  
mijn halssieraad in één van die 
twee dingen zijn blijven hangen 
en is op de grond gevallen.
Ik hoop dat iemand dit sieraad 
gevonden heeft want het heeft 
een grote emotionele waarde voor 
mij. Ik kreeg het cadeau van mijn 
overleden echtgenoot  bij een 

speciale gelegenheid. Misschien 
heeft de man die op het bankje
zat het gevonden en ik hoop dat 
de vinder zo eerlijk is om het bij
de gemeente in te leveren.
Het zou mijn verdriet over het
verlies weg kunnen nemen.
Hartelijk dank alvast!

Foto is aangeleverd.

Foto is aangeleverd.

Mijdrecht - Op zaterdag
28 september tussen 09.00 en
13.00 uur organiseert Slimness een 
open dag. Geïnteresseerden kunnen 
hier kosteloos hun BMI en middel-
omtrek laten meten, informatie 
krijgen over gezond afvallen en zich 
aanmelden voor de groepscursus. Er 
is een maximum van twaalf personen 
per groep. Slimness werkt niet met 
zakjes of pillen, waardoor er geen 
jojo-e�ect optreedt, maar je blijvend 
resultaat bereikt. Bij Slimness leer je 

je eetgewoonten aan te passen en 
word je gestimuleerd om meer te 
bewegen! Om 09.30 uur wordt er
een korte presentatie van ongeveer 
15 minuten gegeven over afvallen
en een gezonde(re) leefstijl.

Belangrijk
Het behouden van een gezond 
gewicht of afvallen is belangrijk, 
omdat overgewicht na roken de 
grootste risicofactor voor kanker is. 
Het verhoogt de kans op twaalf 

Regio - Op 6 september vond het 
langverwachte After Summer Edition 
volleybaltoernooi plaats, georgani-
seerd door volleybalvereniging 
Unitas. Het evenement bracht 
diverse groepen deelnemers samen, 
waaronder families, vrienden, 

bedrijven en volleybalclubs, die alle-
maal streden om de felbegeerde titel. 

Onbetwiste kampioen
Het was tropisch warm, niet alleen 
buiten maar ook binnen in de zomers 
versierde sporthal Phoenix. De sfeer 

Open dag gezonde(re)
leefstijl bij Slimness

AMVJ 1 winnaar van het After
Summer Edition Volleybaltoernooi

soorten kanker. Een gezond gewicht 
verkleint ook je risico op diabetes, 
hoog cholesterol, hoge bloeddruk
en hart- en vaatziekten.
Wie een gezonde(re) leefstijl werke-
lijkheid wil laten worden, kan terecht 
bij Slimness, de ervaringsdeskundige 
op het gebied van afvallen. Zij biedt 
een tien-weekse cursus met nuttige 
informatie om e�ectief en e�ciënt
af te vallen. Deze cursus kan zowel 
individueel, samen als in groeps-
verband gevolgd worden en wordt 
door meerdere zorgverzekeraars 
vergoed. De resultaten in een groep 
zijn vaak beter, omdat deelnemers 
elkaar extra motiveren. Op 2 oktober 
start weer een nieuwe groep met 
maximaal twaalf personen per groep. 
Er zijn nog enkele plekjes beschik-
baar. De groepsbijeenkomsten zijn 
op woensdagavond van 19.00 tot 
20.30 uur. Ben je al eerder bij Slim-
ness geweest? Geen probleem, je 
kunt gewoon weer deelnemen. Het
is vaak een kwestie van weer in de 
�ow komen en regelmaat vinden. 
Individueel en met z’n tweeën kan 
het afvallen ook begin oktober 
starten. Wie zich nu meteen wil 
opgeven voor de cursus afvallen in 
groepsverband of meer informatie 
wil, kan de website bezoeken:
slimness.nl. Slimness is gevestigd
op Bozenhoven 19a te Mijdrecht.

was uitgelaten en de wedstrijden 
waren vanaf het begin spannend. 
Teams gaven alles wat ze hadden, 
met indrukwekkende smashes, 
slimme tactieken en onvermoeibare 
verdediging. AMVJ1 uit Amstelveen 
bleek echter de onbetwiste 
kampioen te zijn. Met hun uit-
stekende teamwork en technische 
vaardigheden wisten ze elke uit-
daging te overwinnen en uiteindelijk 
de overwinning binnen te slepen.
Na de prijsuitreiking was er nog een 
loterij met leuke, gekke prijzen. Ook 
het Sportcafé de Stee Inn sponsorde 
een heerlijke teamschotel. Veel deel-
nemers bleven nog lang nagenieten 
in het café. Het toernooi bood niet 
alleen een platform voor competitie, 
maar ook voor vriendschap en 
sportiviteit.

Vind je het ook leuk om een keer 
mee te komen doen bij Unitas?
Zij trainen iedere maandagavond
van 20.00 - 21.30 uur in Sporthal
De Phoenix in Mijdrecht.
Je bent van harte welkom om een 
paar keer gratis mee te doen.
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Door Peter Pos.

Toen ik over de dijk bij Molenland
in Mijdrecht reed, viel mijn oog op 
een groep schapen die stonden te 
grazen met op de achtergrond de 
kerk Johannes de Doper. Het was
een mooi dorpsplaatje. Verderop
zag ik dat er wat mensen bezig 
waren met schapen te behandelen. 
Schapeneigenaren Ellen en Harry 
vertelde mij dat ze de dierenarts 
hadden gevraagd om een schaap
te injecteren die zich duidelijk niet 
lekker voelde. Het dier had symp-
tomen van blauwtong. Een virus-
ziekte die al jaren een grote zorg
is voor veel schapenhouders. Zij 
nodigden mij uit om bij hen op de 
ko�e te komen en mij hier wat
meer over te vertellen.

Hart voor dieren
In tegenstelling van mijn voor-
oordeel dat Ellen en Harry in een 
boerderij ergens in het buitengebied 
wonen, word ik ontvangen in een 
woonhuis nabij de dijk waar hun 
schapen grazen. In de hal ligt een 
vriendelijk zwarte hond die mij met 
een knipoog begroet. Nog voordat 
de ko�e op tafel staat heeft Ellen
mij al voorzien van veel informatie
en ik heb gelijk door dat ik hier met 
mensen te maken heb met een hart 
voor dieren. Harry, gekleed in zijn 
blauwe werkoveral, komt uit de tuin 
en schuift ook aan.

Een mooie hobby
Ik vraag naar hun achtergrond en 
Harry verteld dat hij een telg is van 
de familie Oudshoorn. Zijn vader had 
allerlei dieren gehad en op de dijk de 
schapen liet grazen. Zijn vader was 
geen fulltime boer en werkte bij een 
baas om de centen te verdienen. 

Harry heeft dit voortgezet. Hij is nu 
met pensioen, maar hij heeft altijd 
gewerkt en de dieren puur als hobby 
erbij gedaan. Samen met Ellen 
verzorgen zij met veel liefde de 
schapen die op de dijk lopen. Ellen
is ook een echte dierenvriend en 
heeft ruim 16 jaar een kinder-
boerderij gerund. Op de Westerland-
weg hebben zij nog een locatie met 
stal en hier aan de dijk huren ze ruim 
twee hectare van de gemeente.
Zo zorgen ze ervoor dat het gras 
gemaaid wordt en zijn de schapen
de grasmaaiers van de dijk.

Dierenvrienden
Deze dierenvrienden zorgen dage-
lijks voor hun schapen alsof het hun 
eigen kinderen zijn. Ze geven de 
schapen elke dag eten en vers kraan-
water, zodat de schapen niet uit de 
sloot hoeven te drinken. Dit is niet 
alleen hygiënischer, maar voorkomt 
ook dat de schapen in de sloot 
kunnen vallen. De schapen 
herkennen hun verzorgers feilloos; 
zodra ze de auto zien, lopen ze er 
enthousiast naartoe. Terwijl ze stap-
voets rijden, controleren ze of alles in 
orde is. Zo ontdekten ze onlangs dat 
één van de schapen mank liep, wat 
later een geval van blauwtong bleek 
te zijn.

Blauwtong
Het gesprek neemt een serieuzere 
wending wanneer ze de ellende 
beschrijven die deze ziekte ver-
oorzaakt bij schapen- en veehouders. 
Veel mensen bese�en niet hoe 
ernstig de impact van blauwtong
is, en hoe het virus nog steeds
rondwaart. Dat was ook de reden
waarom de dierenarts langskwam 
om inentingen te geven en het mank 
lopende schaap te behandelen.

NOG STEEDS GROTE ZORG BIJ SCHAPENEIGENAREN OM BLAUWTONG 

De grasmaaiers van de dijk

Voor schapen die besmet raken met 
het blauwtongvirus is het vaak dode-
lijk. De dieren krijgen hoge koorts en 
ontstekingen in de bek, waardoor ze 
stoppen met eten. Soms verkleurt de 
tong blauw, wat de ziekte haar naam 
geeft.

Een ramp
In 2023 was blauwtong in Nederland 
een ware ramp. Landelijk stierven 
ongeveer 37.500 schapen aan het 
virus. In De Ronde Venen, was de 
uitbraak vorig jaar bijzonder hevig. 
Bij één schapenhouder in onze 
gemeente stierven maar liefst 80
van zijn 130 schapen. Ellen en Harry 
hadden 1 sterfgeval. En de ellende is 
nog niet voorbij: in de lente van 2024 
verspreidde de ziekte zich opnieuw, 
vanuit Duitsland naar Nederland. 
Volgens de Nederlandse Schapen-
en Geitenfokkers Organisatie (NSFO) 
sterven er in Nederland dagelijks 
tussen de 1.500 en 1.800 schapen 
aan blauwtong. Alleen al in de 
gemeente De Ronde Venen zijn ca. 
75 bedrijven getro�en door het virus.

De knut
Een biologielesje van Ellen en Harry 
leert mij dat een minuscule beestje 
genaamd ‘Knut’ de grote boosdoener 
is die het blauwtongvirus verspreidt. 
Dit 1 tot 4 millimeter kleine insect
is de irritantere variant van de mug
en ziet er heel anders uit dan een 
steekmug; hij is veel kleiner en met 
het blote oog nauwelijks te zien. De 
knut is vaak alweer weg voordat je 
hem überhaupt opmerkt. Wereldwijd 
zijn er meer dan 6.000 soorten
van de knut. In ons land tellen we
300 soorten knutten. Lang niet alle 
knutten steken, en van de soorten 
die dat wel doen, zijn het alleen de 
vrouwtjes. Zij hebben een ‘bloed-
maaltijd’ nodig om hun eitjes te 
ontwikkelen en steken daarom
zowel mensen als dieren.

Geen gevaar voor de mens
Sommige soorten kunnen tijdens
het steken virussen overdragen
op dieren, maar gelukkig niet op 
mensen. Mensen worden dus niet 
ziek van een knuttenbeet, hoewel
de beet wel een rode plek en een 
branderig gevoel kan veroorzaken. 
Het is dus vooral een ‘bloed’ irritant 
beestje! De Knut is vooral levens-
gevaarlijk voor herkauwers zoals 
schapen, runderen en alpaca’s . Deze 
dieren kunnen ernstig ziek worden 
door het blauwtongvirus die de Knut 
overbrengt. Blauwtong is vooral 
dodelijk voor schapen. Het virus kan 
gelukkig niet van dier op dier worden 
overgedragen; alleen de Knut kan 
voor besmetting zorgen. Helaas kan 
één Knut meerdere dieren infecteren 
en ze komen vaak in grote zwermen 
voor.

Knutten seizoen
Vorig jaar duurde het ‘knutten-
seizoen’ tot november, waardoor het 
waarschijnlijk is dat de ziekteperiode 
dit jaar ook nog een aantal maanden 
kan aanhouden. Pas bij winterse 
temperaturen verdwijnen de 
knutten, maar ze kunnen mogelijk 
overwinteren en in het voorjaar 
opnieuw opduiken. En als de winters 
steeds zachter worden, zal dit 
probleem waarschijnlijk alleen maar 
groter worden. Het is te hopen dat de 
schapen immuun worden of dat een 
vaccin e�ectief is.

Vaccineren
Momenteel zijn er drie verschillende 
vaccins op de markt gebracht door 

farmaceuten, en er is massaal in-
geënt. Alle dierenartsen zijn hierbij 
betrokken, en zelfs gepensioneerde 
artsen zijn gevraagd om te helpen in 
de strijd tegen het virus. Hoewel het 
nog onzeker is of de vaccins daad-
werkelijk blauwtong onder controle 
kunnen krijgen, zien Ellen en Harry 
wel verbetering en hebben ze 
vertrouwen in de e�ectiviteit. Harry 
controleert dagelijks zijn schapen en 
houdt hun gezondheid nauwlettend 
in de gaten. Voor nu kunnen ze niet 
veel meer doen dan hopen dat de 
blauwtong onder controle wordt 
gebracht.

Goede buren
Voor de buurtbewoners zijn de 
schapen langs de dijk goede buren 
en een essentieel onderdeel van hun 
woonomgeving  geworden. Zelfs als 
een woning te koop staat, wordt als 
zijnde meerwaarde vaak een foto van 
de schaapjes getoond. De buurt is 
dan ook trots op de schapen en
let goed op ze. Als er iets mis of 
verdachts is, bellen ze direct met 
Ellen en Harry. Ook in de winter 
lopen ze vrolijk rond, want schapen 
zijn echte buitenbeesten. Met hun 
dikke wollen vacht kunnen zij beter 
tegen de kou dan tegen de warmte.

Misverstand
Overigens beschermt de dikke vacht 
hen ook tegen de hitte en hierbij wil 

Harry dan ook een veelvoorkomend 
misverstand rechtzetten. Veel 
mensen zijn bezorgd dat de schapen 
het te heet hebben in de zomer als ze 
ongeschoren zijn en het is zelfs voor-
gekomen dat men de dierenbescher-
ming heeft ingelicht. Maar juist hun 
vacht helpt om ze koel te houden.
De schapen worden daarom maar 
eenmaal per jaar geschoren.

Geen truien meer!
En nu vroeg ik me af wat er met de 
vacht gebeurt na het scheren. Wordt 
daar wol van gemaakt en misschien 
wel truien van gebreid voor de hele 
buurt. Helaas maar waar, wordt er 
tegenwoordig van de vacht geen
wol meer van gesponnen. Met enige 
weemoed zegt Ellen dat het nu vaak 
wordt vernietigd, hoewel zij nog wel 
een zgn. kabaal-advertentie in deze 
krant plaatst, zodat hobbyisten de 
vacht kunnen ophalen en er leuke 
dingen van kunnen maken.

Veel geleerd
Het was een mooi interview – vond 
ikzelf – waarin ik veel heb geleerd 
over de schapen, de knut en de 
blauwtong. Als het aan Ellen en Harry 
had gelegen hadden we nog wel 
even door kunnen kletsen want ze 
verzorgen ook egels en hebben een 
egelopvang. Daarnaast houden ze 
torenvalken en hebben veel kennis 
over vogels. Het leek mij goed om 
eerst deze informatie over te dragen 
aan de lezers en ik stelde voor om 
nog eens terug te komen om hun 
prachtige dierenverhalen aan te 
horen.

Tip van Harry
Tot slot wilde Harry nog een waarde-
volle tip meegeven: “Als je een ziek 
dier of een dier met ongemakken
in de wei ziet, bel dan gewoon aan
bij de dichtstbijzijnde boer en niet 
meteen de brandweer of dieren-
ambulance. De boer kan het vaak
het snelst oplossen.”

Alle foto’s zijn aangeleverd.

De knut.
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Foto’s zijn aangeleverd.

Mijdrecht – Een groep bewoners
van de Hoofdweg in Mijdrecht is naar 
de gemeente gestapt om te praten 
over veiligheid en drempels. Deze 
bewoners hebben vorige week na 
lang wachten een gesprek gehad 
met de gemeente over de veiligheid 
en drempels gelegen op de Hoofd-
weg. Sinds jaar en dag is dit een 
doorn in het oog van vele bewoners. 
De drempels zouden de snelheid 
eruit moeten halen maar het vele 
verkeer jakkert er met een �inke 
vaart overheen. De gemeente ziet 
nog weinig in de aangedragen
oplossingen door de bewoners en 
alles is moeilijk en lastig. Helaas voor 
de trillingen, (bijna) ongelukken op 
diverse plekken en het oversteken 
van �etsers naar het �etspad is een 
onveilige situatie. Laat staan de
vele aanhangers met ladders en 
materialen achterin die ‘s morgens 
vroeg en ook ‘s avonds en in het 
weekend de buurt wakker houden 
en zorgt voor velen slapeloze 
nachten. Onlangs verloor een
containerwagen een lading afval op 
de drempel, je zou er maar achter 
rijden... Daarnaast durven school-
gaande kinderen amper over te 
steken omdat het niet veilig is. En 
verkeer van rechts krijgt negen van 
de tien keer niet eens voorrang!

Grondwagens
Momenteel rijden enorme grond-
wagens af en aan om in de polder

de weilanden op te hogen. Waarom 
rijden zij niet via de provinciale 
wegen in plaats de kleine straatjes 
via het dorp? Straks gaat er gebouwd 
worden op Argon en zal daar ook 
veel bouwverkeer bijkomen. De 
gemeente is verantwoordelijk voor 
de veiligheid van haar bewoners en 
zal een plan moeten bedenken om 
dit te voorkomen.
Eerdere pogingen van de bewoners 
hebben tot weinig tot geen resultaat 
geleid. Volgend jaar komt er een
plan van aanpak van de wegen in
de gemeente. Echter, geld is altijd al 
een probleem geweest – behalve 
voor een nieuw gemeentehuis van 
zes miljoen – en het gaat hier om
een aanpak van de meest cruciale 
plekken van De Hoef tot aan 
Abcoude. Om de Hoofdweg
er niet bij in te laten schieten is 
aandacht nodig. Mocht u last hebben 
van verkeer, lawaai van aanhangers, 

Bewoners Hoofdweg Mijdrecht 
zijn het zat

trillengen van mega-vrachtwagens of 
wat dan ook, wendt u zich dan tot de 
gemeente om de Hoofdweg niet het 
afvoerputje van Mijdrecht te laten 
blijven. Dit kan naar Burgemeester 
en Wethouders van Verkeer, Veilig-
heid of Openbare ruimte of gewoon 
naar het centrale meldpunt van de 
gemeente. En graag een kopie naar 
bijgevoegd mailadres hieronder.

Vrachtverkeer
Het grote vrachtverkeer dat over de 
Hoofdweg dendert heeft hier vaak 
niets te zoeken. In de ochtend alleen 
al komen 15 container vrachtwagens 
voorbij, die niet eens een container 
brengen in de buurt. Ze rijden de 
kortste route uiteraard, wat grote 
gevolgen heeft voor de omgeving en 
het klinkerwegdek op de Hoofdweg 
is hier niet tegen bestand. Deze is op 
diverse plekken behoorlijk verzakt 
zodat de trillingen alleen nog maar 
erger worden. Op Dukaton wordt al 
jaren gestreden en met resultaat 
maar dan moet wel de buurt 
meewerken.
“Dus bij deze aan u de oproep zich te 
laten horen. Schrijf de gemeente aan 
of als u het liever dichterbij zoekt, 
willen wij ook uw klacht/verhaal 
aanhoren en overbrengen.
Dit kunt u doen door te mailen
naar hoofdwegveiliger@gmail.com.

We willen minder (zwaar) verkeer,
veiligere oversteekplaatsen, verlagen 
of verleggen en verminderen van 
drempels en andere afremmende 
middelen zoals wegversmallingen. 
Des te meer mensen zich laten 
horen, des te meer de gemeente 
hieraan gehoor moet geven. Samen 
staan we sterk!” aldus comité de 
Hoofdweg.

LEZERSPOST

Vandaag ontvingen we de waterschapsbelasting aanslag. Dit jaar hoger 
door allerlei verhoogde tarieven. Begrijpelijk. Maar wat echt onbegrijpe-
lijk is, al veel jaren, is het berekenen van de ‘vervuilingseenheden’. Al jaren 
stoor ik mij aan de zéér verouderde regeling uit het jaar 1823. Nu zijn de 
berekeningen als volgt: 1-persoonshuishoudens betalen 1 VE (vervuilings 
eenheid) en alle gezinnen met meer dan 1 persoon betalen altijd drie VE! 
Hoezo eerlijk en juist?
Ben je dus een twee-persoonshuishouden dan betaal je voor drie 
personen. Ben je met vijf, dan betaal je nog altijd voor drie. Dit is toch
niet van deze tijd? Stel bij die wet en betaal gewoon per persoon in je 
huishouden! Waternet wordt wakker! Hoe simpel en eerlijk verdeeld 
kunnen we het maken?
Deze regeling en berekening past echt niet meer in deze tijd! Eerlijk en 
evenredig belasten Waternet, kom op! Blijf niet hangen in “Ja, dat is de 
wet”. Sta op en verander deze dan. Ook de wet is gemaakt door ‘mensen’. 
Onze eigen wereld, laten we deze maakbaar houden op dit gebied!
Jos Hoogeveen, Mijdrecht.

Waterschapsbelasting

Mijdrecht - Op zaterdag 14 septem-
ber speelde Atlantis 2, gesponsord 
door Van Walraven, een spannende 
wedstrijd tegen IJsselvogels 4 uit 
Moordrecht. De teams tro�en elkaar 
in Mijdrecht, waar beide ploegen 
vastberaden waren om de winst 
binnen te halen.
Vanaf het eerste �uitsignaal begon 
Atlantis sterk en geconcentreerd,
wat hen al snel een voorsprong
opleverde. Dit gaf het team veel
zelfvertrouwen. Het ging de gehele 
eerste helft erg gelijk op, maar aan 
het eind van de eerste helft wist 

Atlantis 2 een goede voorsprong
te bieden. Bij het ingaan van de
rust stond Atlantis comfortabel
voor met een stand van 10-5.
In de tweede helft bleef Atlantis 
goed samenwerken, met mooie 
aanvallen. Hoewel IJsselvogels
een sterke comeback probeerde te 
maken, bleef Atlantis geconcentreerd 
en gaf de voorsprong niet meer uit 
handen. De wedstrijd eindigde in 
een spannende 16-14 overwinning 
voor Atlantis 2, waarmee het team
de eerste punten van het seizoen 
veiligstelde.

Atlantis 2 pakt eerste 
overwinning van het seizoen!

Mijdrecht - Maandag 9 september 
was weer een avond om je tanden in 
te zetten. Lastige spellen met single-
tons en lange kleuren aan beide 
zijden van de tafel. Oplossingen zijn 
gevonden: 1. Kees & Marja Mooij 
64,75%, 2. Thom & Frans van der 
Does 58,29% en 3. Truus Groot & 
Yvonne Schutijser 57,45%. In een 
spel speelden 5paren 3sans met 
4ups. Paren Jan Bunnik en Richard 

van Heese speelden een geslaagd 
6schoppencontract. In een ander 
spel haalden bijna alle paren 
12slagen in 4 of 5harten. Paar Telling 
maakte een mooi gedoubleerd 
5ruiten met 1up.

Donderdag 12 september is met 
dertig paren de eerste ronde van
de competitie gespeeld. Veel mooie 
lastige spellen. Uitslag: A-lijn: 1. Paren 

Bridgevereniging Mijdrecht
Puzzelavond

Corry Twaalfhoven en Jan Rovekamp 
en 3. Agnes Kroes & Karla Schmidt 
56,18%. Beste scores zijn gemaakt 
door paar Tineke Schreurs met 6 
klaveren met 1up, en een 3harten 
gedoubleerd contract door paar
Jan Rovekamp.
B-lijn: 1. Maria Baas & Ted Koene 
67,83%, 2. Paula Kooijman & Koos 
Wieling 62,47%, en 3. Jan Broekmans 
& Thea Reekers 59,55%. Paar Lenny 
van Diemen speelden een sterk 
6hartencontract. Soms gaat een 
bieding faliekant mis zoals een 3SA 
gedoubleerd met 5verlies slagen.
Al met al uitdagende spellen.

De Ronde Venen - William Maijen-
burg mag zich een jaar lang ‘Open 
Ronde Venen kampioen klaverjassen’ 
noemen. Hij was afgelopen vrijdag 
de sterkste kaarter van het 35ste 
Open Ronde Venen klaverjas-
toernooi in Café de Merel in
Vinkeveen. Het was ogenschijnlijk 
een makkie voor William om de 
wisselbeker mee naar huis te nemen. 
Na de eerste drie ronden ging hij �er 
aan kop om die positie niet meer af 
te staan, met het formidabele aantal 
van 7422 punten. Als tweede 
eindigde Willem Kleinveld, deze 
avond goed in vorm met 7273 
punten. Als prima derde werd Leo 
Smit met 7069 punten, vierde werd 
Ida Rass met 6627 punten en als 
vijfde Harry van Schaik, de kampioen 
van verleden jaar, met 6505 punten. 
Zoals u ziet is er geweldig gescoord 
deze avond: maar liefst drie man 
boven de 7000 punten is echt een 
unicum.

De poedelprijs ging naar Cees Wijn-
gaarden met 5177 punten. Er werden 
deze avond vier potten gekaart en 
geteld. Dus de beker en de prachtige 
prijzen waren voor William Maijen-
burg.
De volgende prijsklaverjaswedstrijd 
in Café de Merel zal zijn op vrijdag
20 september 2024. Ze starten om 
20.00 uur, s.v.p. 19.45 uur aanwezig 
zijn voor de inschrijving. Er worden 
vier gi�es gespeeld. Inleg per avond 
kaarten is € 4,–. Iedereen is welkom.

Het programma voor 2024/2025 is 
als volgt: 20 september, 4 en 18 
oktober, 1,15 en 29 november,13 en 
27 december, 10 en 24 januari, 7 en 
21 februari, 7 en 21 maart, 4 en 18 
april, 16 en 30 mei, 13 en 27 juni en 
11 juli. Alle data onder voorbehoud.
Dit alles in Café de Merel, Arkenpark 
Mur 43, Vinkeveen. Tel. 0297-263562. 
E-mail: demereldorus3@gmail.com
of bel 06 - 4794 4950.

William Maijenburg
kampioen klaverjassen 2024

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Op zondag
29 september zal de tweede ‘De 
Ronde Venen Bridgecup’ gespeeld 
worden. Alleen leden van de bridge-
clubs in De Ronde Venen kunnen 
meedoen: De Hulksbrug, Ups en 
Downs, BV Mijdrecht, WVA-Clubschip, 
VLTV-bridge, Doublet, De Ronde 

Venen (één lid per paar verplicht). De 
locatie is De Willisstee, Pieter Joosten-
laan, 24, Wilnis. De zaal is om 13.00 
uur open en de wedstrijd begint
om 13.30 uur. De spelvorm is top-
integraal dus alle lijnen spelen 
dezelfde spellen. Aanmelden per mail:
interclubdrivedrv@gmail.com, met 

Bridgekampioenschap
De Ronde Venen

vermelding per paar: beide namen en 
voornamen, e-mailadressen, telefoon-
nummers onder opgave van (niet) 
ervaring. De kosten zijn € 15,– per 
paar, contant aan de zaal te voldoen.
Nog even dit: Schrijf snel in want het 
aantal paren is gelimiteerd, 48 paren.
Als u ‘ingeloot’ bent, ontvangt u een 
bevestiging per e-mail. We denken 
dat dit kampioenschap een traditie 
gaat worden. Dus: schrijf in en toon 
en test uw bridgekwaliteiten.
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Wilnis - Afgelopen vrijdag werd 
bekend dat de voorzitter en secre-
taris van voetbalvereniging CSW uit 
Wilnis hun functie hebben neerge-
legd. Als reden werd gegeven de 
moeizame onderhandelingen met de 
Gemeente De Ronde Venen over een 
nieuwbouw van de kantine en kleed-
kamer. Raadslid Simone Borgstede 
van Lokaal en Fair heeft inmiddels 
vragen gesteld aan het college over 
het proces rond het te vernieuwen 
sportcomplex. Doorn in het oog van 
het raadslid is vooral de onduidelijke 
�nanciële constructie. Eerder gaf de 
gemeente € 350.000,– aan Argon als 
bijdrage voor de realisatie van een 
nieuwe kantine en kleedkamers.
CSW moet echter, naar het nu lijkt, 
zelf € 750.000,– ophoesten. Dat gaat 
in tegen het gelijkheidsbeginsel, 
waarom krijgt CSW geen bijdrage 
van de gemeente?

De gemeente De Ronde Venen en 
Supermarktketen Jumbo zijn al een 
paar jaar in onderhandeling om de 
supermarkt van de Molmlaan in 
Wilnis te verplaatsen naar het 
Parkeerterrein van CSW, in ruil daar-

voor zal Jumbo een nieuwe kantine 
en kleedkamers realiseren voor CSW. 
De onderhandelingen tussen de 
gemeente en Jumbo zijn inmiddels 
in een fase dat de gemeente �ink 
geld wil overhouden aan de verkoop 
van de grond van de CSW parkeer-
plaats voor haar eigen begroting. Dit 
naast het bedrag dat de gemeente 
zal overhouden aan de realisatie van 
woningbouw op de Molmlaan, deze 
plannen liggen al klaar. Door de 
ondoorzichtige �nanciële constructie 
lijkt de bouw van de kantine en 
kleedkamers ernstig in gevaar te 
komen. Wat gaat Jumbo bouwen als 
ze �ink aan de gemeente moet 
betalen voor de grond? De kosten 
voor de afbouw dreigen dan volledig 
voor rekening van CSW te zijn en 
kunnen oplopen tot € 750.000,–. Een 
bedrag dat voor geen enkele voet-
balclub zomaar is op te hoesten.

Zorgen
Borgstede maakt zich zorgen over
de ontstane situatie, o�cieel is de 
gemeenteraad niet betrokken bij
de voorbereidingen. Wij weten niet 
meer dan de meeste Wilnissers, maar 

nu bereiken ons verhalen waarbij we 
toch meer informatie willen van het 
college. Wat zijn precies de plannen, 
waar zitten we in het proces? Gaan 
we het begrotingstekort dempen 
met de inkomsten uit deze grond-
overdracht en zit Wilnis straks met 
een voetbalclub die failliet is?
Sport en bewegen zijn belangrijke 
peilers in een gezond en gezellig 
leven, de maatschappelijke rol die 
CSW al jaren op vele vlakken vervult 
is van onschatbare waarde. Inves-
teren in een toekomstbestendig 
sportcomplex in Wilnis is van groot 
belang, zeker nu er nog eens 670 
nieuwe woningen bij komen. Het 
college lijkt met de plannen echter 
meer oog te hebben voor het vullen 
van de schatkist van de gemeente 
dan voor de inwoners van Wilnis. 
Volgens het beleid dat al jaren 
geleden is vastgelegd in de
maatschappelijke agenda gaat
ze daarmee in tegen haar eigen 
afspraken. Lokaal en Fair wil zo snel 
mogelijk op tafel hebben hoe het 
precies zit en zal dit onderwerp bij
de eerst mogelijke gelegenheid op 
de agenda zetten.

LOKAAL EN FAIR WIL DUIDELIJKHEID OVER WILNIS - FINANCIËLE CONSTRUCTIE NIEUWBOUW CSW 

Wil college begrotingsgat vullen
ten kosten van voetbalvereniging?

Foto is aangeleverd.

De Ronde Venen - Volgens de nog 
steeds geldende Spreidingswet zijn 
de gemeenten verplicht medewer-
king te verlenen aan asielopvang. 
Eerder deze mand stuurde de 
commissaris van de Koning in de 
provincie Utrecht, J.H. Oosters, een 
brief aan de gemeenteraad. Daarin 
schrijft hij: “Aan mij als commissaris 
van de koning in de rol van rijks-
orgaan is de eveneens wettelijke taak 
toebedeeld hierover via een ambts-
bericht uiterlijk 1 november 
aanstaande verslag uit te brengen 
aan de minister.” Voor gemeente De 
Ronde Venen gaat het om 290 te 
realiseren opvangplekken, waarvan 
25 geschikt voor AMV’ers (Alleen-
gaande Minderjarige Vreemde-
lingen). Het gaat om het aantal te 
realiseren plekken per 1 juli 2025.
“Het is op basis van de eerdere 
opgaven vanuit De Ronde Venen
dat ik mij grote zorgen maak over
het gebrek aan voortgang met het 
vinden van geschikte asiel-
opvanglocatie(s) in uw gemeente. 
Om die reden heb ik op woensdag
4 september een gesprek gevoerd 
met burgemeester Divendal en 
wethouder Zevenhuizen. In dit 
gesprek zijn wij gezamenlijk tot de 
conclusie gekomen dat, met erken-
ning van mijn kant van de goede 

resultaten die de gemeente boekt op 
het vlak van opvang van Oekraïense 
ontheemden en huisvesting van 
statushouders, zoals het er nu voor-
staat de gemeente geen opvang-
plekken zal realiseren per juli 2025 en 
daarmee niet gaat voldoen aan haar 
wettelijke verplichtingen.”
“Daarop heb ik, ook gezien de
onverminderde maatschappelijke 
noodzaak om opvang te voorzien 
van hen die zich reeds in ons land 
bevinden, aan de burgemeester en 
wethouder het indringende verzoek 
gedaan om alles te doen wat in
hun vermogen ligt om ook in de 
gemeente De Ronde Venen op korte 
termijn perspectief te krijgen op 
realisatie van asielopvang. En mij 
hiervan op de hoogte te stellen op 
uiterlijk 7 oktober.”
“Het lijkt mij passend om (de 
gemeenteraad) rechtstreeks op de 
hoogte te stellen van het dringende 
verzoek dat ik gedaan heb aan uw 
college. Tevens doe ik daarbij ook 
een beroep op u als gemeenteraad 
om waar dat in uw vermogen ligt en 
binnen uw bevoegdheden past, en 
ook passend in de plaatselijke 
verhoudingen, het college de ruimte 
te geven stappen te zetten dan wel 
anderszins uw eigen bijdrage te 
leveren in dit urgente proces.”

Gemeente verplicht tot de opvang
van bijna 300 asielzoekers

Foto: Stichting De Kwakel Toen & Nu, Dirk Plasmeijer.

De Kwakel - Maandagmiddag
9 september werd Jetze Plat in zijn 
dorp Vrouwenakker ingehaald met 
een Team NL-kar van de Kwakelse 
kermis. De buurtbewoners van
Vrouwenakker hadden dit spontaan 
even snel georganiseerd.  Vrouwen-
akker lag vroeger aan de Drechtdijk 
in het dorp De Kwakel. De band 
tussen deze dorpen is van oorsprong 
heel hecht en nu nog steeds. Jetze 

heeft daarom ook zijn lagere school-
tijd in De Kwakel doorlopen en ooit 
met de kermisoptocht meegedaan.
Het was een leuk tre�en tussen zijn 
buurtgenoten, hij vertelde dat hij blij 
was weer terug te zijn in zijn nieuwe 
huis en de Amstel te kunnen zien.

Na maanden voorbereiding op 
Papendal (Arnhem) en in Parijs kon 
hij eindelijk aan de Paralympische 

Paralympisch kampioen
Jetze Plat feestelijk ingehaald

Spelen beginnen. Met drie gouden 
plakken waren zijn spelen zeer goed 
geslaagd. De drie plakken werden 
veroverd op de triathlon, de tijdrit
en de wegwedstrijd en een achtste 
plaats op de marathon.
De Nederlandse medaillewinnaars 
van de Paralympische Spelen in
Parijs zijn in Den Haag ontvangen.
Ze werden toegesproken door 
minister-president Dick Schoof, 
staatssecretaris van sport Vincent 
Karremans en ‘chef de mission’ Esther 
Vergeer. Daarbij werden de paralym-
pisch kampioenen geridderd. Daarna 
hadden alle medaillewinnaars ook 
een ontmoeting met koning Willem-
Alexander en prinses Margriet. Zij 
verschenen daarna samen met de 
sporters op het bordes van Paleis 
Noordeinde voor een fotomoment. 
Onder de paralympiërs bevonden 
zich twee topsporters die extra in
het zonnetje werden gezet. Tristan 
Bangma en Jetze Plat, die beiden
op drie verschillende Spelen goud 
wonnen, werden bevorderd tot
O�cier in de orde van Oranje-
Nassau. Een echte waardering
voor een topsporter en deze unieke
prestatie. Namens alle bewoners
van Vrouwenakker en De Kwakel:
van harte gefeliciteerd!

Foto is aangeleverd.

Uithoorn - Karttatent Julian Altelaar 
uit Uithoorn heeft zondag een
podiumplaats behaald in de Honda 
9PK senior-klasse tijdens de zesde 
ronde van de GK4 Kart Series.
Op het legendarische circuit van 
Kerpen (Duitsland) toonde de vijftien-
jarige coureur uit Uithoorn zijn klasse 
met een sterke race op de baan waar 
ook racelegendes als Michael
Schumacher en Sebastian Vettel hun 
sporen hebben verdiend. “Ik ben
erg blij met mijn podiumplaats hier 
op het circuit van Kerpen”, was de 
logische reactie van Julian op zijn 
derde plaats. “Super vet om hier een 
podium te pakken, op de baan waar 
Vettel en Schumacher het racen 
geleerd hebben. Ik vind Kerpen ook 
een geweldige circuit. Bijna alle 
bochten gaan naar links, wat ik leuk 
vind, en de chumacher-chicane
aan het einde is fantastisch”, zei hij 
enthousiast.
De race was een ware thriller. “Bij de 
start verloor ik één positie aan een 
lichtere Junior-rijder. Daarna kon ik 
goed aanhaken, maar verloor ik
even de aansluiting toen ik moest
verdedigen”, zei Julian. “Gelukkig kon 
ik een crash voor me goed ontwijken 
en uiteindelijk weer aansluiten bij de 
kopgroep. Op deze baan heb je echt 
slipstream nodig, dus ik was blij dat 
de groep me opduwde naar voren.”
Julian kent een voorspoedig seizoen, 

kun je wel stellen. “In Mariembourg 
won ik al een keer, maar helaas heb ik 
ook twee races gemist vanwege het 
WK Tillotson. Daardoor sta ik nu vijfde 
in het kampioenschap, maar met de 
resultaten die ik nu heb, kan ik nog 
best hoog eindigen”, blikte hij met 
vertrouwen vooruit.
Julians toekomstplannen zijn, zoals 
het hoort bij een sportman, ambitieus. 
“Voor volgend jaar kijken we naar 
mogelijkheden in de tweetakt-karts, 
maar dat is natuurlijk duur. Daarom 
zijn we nog op zoek naar extra spon-
sors die me willen helpen mijn droom 
te verwezenlijken”, legde hij uit.
De jonge coureur prees zijn team
DFK Racing voor de snelle reactie
op een technisch probleem.
“Vanochtend bleek mijn frame kapot 
te zijn, maar binnen een uur hadden 
ze een hele nieuwe kart voor me 
opgebouwd. Daardoor miste ik maar 
één training en kon ik alsnog tweede 
overall en eerste bij de Senioren 
worden in de kwali�catie”, was hij 
dankbaar.
“De races in onze klasse zijn onwijs 
spannend. De top drie rijdt vaak 
binnen twee tienden van een seconde 
van elkaar. Het grote deelnemersveld 
geeft je een beetje een een wereld-
kampioenschapsgevoel. Ik geniet 
enorm van deze competitie en kan 
niet wachten om in de komende
races weer alles te geven!”

Karttalent Julian Altelaar 
verovert podiumplaats
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De Ronde Venen - Veel inwoners van 
Abcoude zwemmen op een warme 
zomerdag graag in het Abcoudermeer. 
Helaas ontbreken er voorzieningen om 
makkelijk en veilig het water in en uit 
te komen. Het aanleggen van deze 
voorzieningen blijkt niet mogelijk, 
omdat het Abcoudermeer geen
o�cieel zwemwater meer is en een 
natuurbestemming heeft. Dat leidt
tot de vreemde situatie dat er wel 
gezwommen wordt, maar er geen 
voorzieningen zijn om dat veilig te 
doen. Daarover hebben de fracties
van D66, PvdA/GroenLinks en CDA
dan ook schriftelijke vragen gesteld.
Raadslid Eelco Doorn (D66): “Er wordt 
veel gezwommen in het Abcouder-
meer, dan moet dat ook veilig kunnen. 
Dat kan alleen met goede zwem-
voorzieningen.” Raadslid Pieter Kroon 
(PvdA/GroenLinks): “En dan is het 
uiteraard belangrijk om rekening te 
houden met de aanwezige natuur-
waarden, maar dat kan denken wij 
goed met de aanleg van een veilige 
steiger.” Raadslid Willem van Schaick 
(CDA): “We hopen dat het college
naar aanleiding van onze vragen
toch mogelijkheden ziet om dat te 
realiseren!”

Behoefte aan zwemvoorzienigen
Het Abcoudermeer is meer dan 100 
jaar een o�ciële zwemwaterlocatie 
geweest, met lange tijd de aanwezig-
heid van buitenbaden, steigers en 
horecagelegenheden. Inmiddels 
bestaan die voorzieningen niet meer. 
Toch wordt er nog veel gezwommen 
in het Abcoudermeer en bestaat er
de wens voor nieuwe zwemvoorzie-
ningen, zoals een steiger om veilig 
vanaf het water in en uit te kunnen 
gaan. Uit antwoorden op eerdere 
vragen van D66 blijkt dat dit niet 
mogelijk is, omdat het Abcoudermeer 
een exclusieve natuurbestemming 
heeft en sinds enige tijd ook geen 
zwemwaterlocatie meer is. Daarmee 
ontstaat de vreemde situatie dat er
wel gewoon gezwommen wordt,
maar het veiliger maken daarvan
met zwemvoorzieningen niet kan.  

In 2008 is het bestemmingsplan 
Meerbad vastgesteld door de
gemeenteraad van Abcoude. Daarin 
werd onder andere geregeld dat er 
appartementen zouden komen op
de plek van het voormalige Meerbad. 
De appartementen zijn vervolgens 
gerealiseerd.

D66, PvdA/GL en CDA stellen vragen
over zwemmen in het Abcoudermeer

Wat in het bestemmingsplan echter 
ook is opgenomen, is een grote steiger 
vanaf deze nieuwe appartementen. 
Die steiger is echter nooit gerealiseerd. 
Omdat deze steiger wel in het bestem-
mingsplan is opgenomen, kan deze 
mogelijk alsnog gerealiseerd worden, 
ondanks de natuurbestemming van 
het Abcoudermeer en het niet meer 
zijn van o�cieel zwemwater. Daarmee 
kan de steiger mogelijk een voorzie-
ning voor zwemmers bieden.

Schriftelijke vragen aan het college
D66, PvdA/GroenLinks en CDA hebben 
daarover schriftelijke vragen gesteld 
aan het college van burgemeester en 
wethouders. De partijen willen aller-
eerst weten wanneer de o�ciële 
zwemwaterbestemming van het 
Abcoudermeer af is gegaan en of dat 
besluit destijds bewust is genomen. 
Verder willen de partijen weten of de 
in het bestemmingsplan opgenomen 
steiger alsnog gerealiseerd kan 
worden en of deze gebruikt kan 
worden als zwemvoorziening en zo ja, 
of het college die ook wil realiseren.

De partijen willen verder weten 
waarom de mogelijkheid om te 
zwemmen strijdig is met de natuur-
bestemming van het Abcoudermeer. 
Vrijwel alle rivieren, meren en plassen 
hebben immers die bestemming,
maar er mag wel met motorboten
op gevaren worden. Daarbij zijn er 
plassen met natuurbestemming,
zoals de Vinkeveense Plassen, die wel 
o�cieel zwemwater zijn. Als laatste 
vragen de partijen of de nieuwe 
Omgevingswet wellicht mogelijk-
heden biedt om zwemmen in het 
Abcoudermeer weer o�cieel mogelijk 
te maken en daarbij tegelijkertijd 
uiteraard de natuurwaarden te 
beschermen.

De Ronde Venen - Hoewel we nog 
genieten van de nazomer, staat de 
herfst al voor de deur en gaan we 
weer schaatsen. Op zaterdag
12 oktober gaat de Jaap Edenbaan
in Amsterdam weer open. Op deze 
dag gaat het jeugdschaatsen bij 
IJsclub Nooit Gedacht ook weer
van start. Iedere zaterdagmiddag,
tot halverwege maart wordt er les 
gegeven aan kinderen.
De leeftijd varieert tussen de zes
en twaalf jaar en er is ruimte voor
beginners als gevorderden. De 
jongste kinderen schaatsen in het 
begin alleen nog op de krabbelbaan 
en zodra zij de schaatstechniek een 
beetje onder de knie hebben, worden 

er ook rondjes op de grote 400 meter 
baan geschaatst. De oudere kinderen 
rijden al direct op de 400 meterbaan. 
Zij krijgen de helft van de tijd les in
de schaatstechniek met oefeningen 
en spelletjes op een afgezet stuk
op de baan. De andere helft van
de les rijden zij vrije rondes op de
400 meter baan waarbij ze meestal 
ook nog een oefening mee krijgen. 
Het plezier staat daarbij voorop.
De schaatslessen worden verzorgd 
door enthousiaste en ervaren
vrijwilligers, waarvan de meesten
zelf ook bij de club schaatsen.
Naast de schaatslessen zijn er
gedurende het seizoen diverse
activiteiten op het ijs, zoals het

Schaatsen bij IJsclub Nooit Gedacht

Sinterklaasfeest, de Elfstedentocht
en een heus schaatsexamen.
Het seizoen wordt altijd afgesloten 
met een sportieve en gezellige 
middag, bijvoorbeeld in een sporthal.
Bij IJsclub Nooit Gedacht wordt er 
geschaatst op noren. Kinderen die pas 
voor het eerst gaan schaatsen, starten 
meestal op combinoren, een schaats 
met een hoge schoen. Daarmee raken 
zij snel vertrouwd met de dunne ijzers 
en het gladde ijs. Iedere week zie je 
de kinderen met sprongen vooruit 
gaan en hun zelfvertrouwen groeien. 
Naast schaatsen heb je ook een helm 
en handschoenen nodig. Deze zijn 
verplicht op de ijsbaan.
Het schaatsen is een �jne manier van 
bewegen en prima te combineren 
met andere sporten. Dat hoeft 
natuurlijk niet. Uiteindelijk kan 
schaatsen ook de enige echte hoofd-
sport worden om te beoefenen. Zo 
ver is het misschien nog niet bij het 
jeugdschaatsen, eerst maar eens
de schaatstechniek onder de knie 
krijgen. En mocht het deze winter 
hard gaan vriezen, dan sta je goed 
voorbereid op het ijs.
Zoals gezegd wordt er iedere week 
geschaatst op de Jaap Edenbaan.
Dat is op zaterdagmiddag van
16.55 uur tot 17.55 uur. Zij hebben 
altijd ruimte voor nieuwe schaatsers. 
Ben je geïnteresseerd, ga dan naar 
www.ijsclubnooitgedacht.nl en
schijf je in voor het komende 
schaatsseizoen.

Vinkeveen - Eind zomer vorig jaar 
stuurden een groepje jongens een 
mailtje naar Atalante dat ze graag 
wilden gaan volleyballen en of er 
nog plek was voor een extra team. 
Na contact met de bond werd het 
team ingeschreven en zo werd
Heren 5 toegevoegd aan de gezellige 
vereniging. Deze enthousiaste groep 
jongens pakten het spelletje goed 
op, maar helaas mocht dat het hele 
vorige seizoen niet tot winst in een 
wedstrijd leiden. Afgelopen zomer 
werd er door een aantal spelers
hard doorgetraind op de beach en 
dit seizoen mogen ze ook op een
seniorentijdstip met nieuwe trainer 
Pim trainen. Zal dat het geheim zijn 
voor een goed seizoen?
Afgelopen vrijdag, de dertiende wel 
te verstaan, opende Heren 5 hun 

seizoen in de eigen Boei met een 
bekerwedstrijd. Tot hun eigen grote 
schrik won Heren 5 brutaal de eerste 
set met 25-17. De schrik was zo groot 
dat ze in set 2 roemloos ten onder 
gingen. De derde set verdubbelen
ze hun score (van 9 naar 18 punten), 
maar helaas niet voldoende voor 
setwinst. De vierde set wordt alles op 
alles gezet en ondanks matchpoint 
tegen blijft het team enthousiast.
Ze werken hard en dat zien ze 
beloond worden. De vierde set
wordt gewonnen met 28-26. 
Opgezweept door het massaal 
toegestroomde publiek en iets meer 
tandvlees dan de tegenstander weet 
Heren 5 de overwinning binnen te 
halen. Het is de eerste overwinning 
van het team en dit werd dan ook 
groots gevierd!

Heren 5 Atalante Vinkeveen 
wint eerste wedstrijd ooit!

Mijdrecht - Op 9 september trapten 
de Heren 1 en Dames 1 het seizoen 
af, waarbij de heren al direct een 
overwinning boekten in de derde 
klasse. De jeugdteams waren na een 
paar weken hard trainen en enkele 
oefenwedstrijden verder ook klaar 
om hun seizoen te beginnen.
Voordat de jeugd aan de slag ging, 
speelde Dames 1 nog een belang-
rijke wedstrijd in de Silvercup tegen 
de Strawberries in Driehuis. Ondanks 
dat ze een sterke pot hebben 
gespeeld en veel aanmoediging
mee hadden, konden de dames
de drie punten niet mee naar HVM 
nemen en eindigde hun Silvercup-
avontuur helaas hier.
Op zaterdag was het de beurt aan
de jeugd, die het seizoen succesvol 

begon met veel overwinningen en 
een gezellige sfeer op de club. Ook 
het G-hockeyteam bereidt zich al 
weken voor om komende zaterdag 
om 11.00 uur hun eerste wedstrijd 
tegen Castricum te spelen.

Afgelopen zondag was het Super-
Sunday op HVM, wat betekende dat 
alle seniorenteams thuis speelden. 
Dames 1 begon de dag met een 
overtuigende 4-1 overwinning, 
waarmee de eerste punten binnen 
waren. Heren 1 volgde met een 
sterke 5-1 overwinning en het 
nieuwe seniorenteam HO25-1, 
oftewel Jong-Heren 1, sloot de
dag af met een sportieve wedstrijd 
tegen Myra die helaas eindigde in 
een gelijkspel.

Het nieuwe hockeyseizoen
bij HVM is van start!

Mijdrecht - Op zaterdag
14 september speelde Atlantis 2, 
gesponsord door Van Walraven, een 
spannende wedstrijd tegen IJssel-
vogels 4 uit Moordrecht. De teams 
tro�en elkaar in Mijdrecht, waar 
beide ploegen vastberaden waren 
om de winst binnen te halen.

Vanaf het eerste �uitsignaal begon 
Atlantis sterk en geconcentreerd,
wat hen al snel een voorsprong
opleverde. Dit gaf het team veel
zelfvertrouwen. Het ging de gehele 
eerste helft erg gelijk op, maar aan 
het eind van de eerste helft wist 

Atlantis 2 een goede voorsprong te 
bieden. Bij het ingaan van de rust 
stond Atlantis comfortabel voor
met een stand van 10-5.

In de tweede helft bleef Atlantis 
goed samenwerken, met mooie 
aanvallen. Hoewel IJsselvogels
een sterke comeback probeerde te 
maken, bleef Atlantis geconcentreerd 
en gaf de voorsprong niet meer uit 
handen. De wedstrijd eindigde in 
een spannende 16-14 overwinning 
voor Atlantis 2, waarmee het team
de eerste punten van het seizoen 
veiligstelde.

Atlantis 2 pakt eerste 
overwinning van het seizoen!
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